
z A P I S N I K

dvanaeste izvanredne sjednice Upravnog odbora Kino kluba 
"Zagreb”,održane dne 11.XI.1960.godine.Prisutni:Oreščanin, 
Hoholač,Smrč ek,Dr.Durman,Gonzi,Hripko,Hab er št ok,i i zvan 
odbora Kobia, ^k^«***^ *

Predsjednik Oreščanin otvara sjednicu u 18,3o sati 
i predlaže slijedeći dnevni red:

1 .Proslava 25-godišnjice Kino kluba "Zagreb i 
•održavanje festivala. , ,

Pošto je vrijeme priprema vrlo ograničeno#sve treba 
učiniti na brzinu.Prvenstveni-su zadatci:

1.Sinkronizirati nesinhronizirane filmove.Sinkronizi
rati treba "PIOVE"»zatim više privatnih filmova.Za sinkro
nizaciju svik filmova određuju se drugovi:Kobia Tomo,Vladi
mir Hoholač i Dr.Teodor Durman.

2. 2X Izraditi idejne skice za plakat,idejne skice zna- 
čaka i plaketa,članskik značaka,urediti panoe,izraditi fo- 
tose,sačiniti reklame za novine,insert filmova za TV,štam
panje plakata,programa i pozivnica,te diploma.

Za d.zvršenje ovih zadataka formira se odbor za 
propagaWi>,u koji ulaze drugovi: Hripko,Haberštok,Oreščanin 
i Kobia.

aX) Idejne skice za plakat,idejne skice za značke i 
plakete,te urediti panoe preuzima zadatak učiniti štg? prije 
Ivica Hripko sa svojim kolegama.

Oreščanin predlaže da značke za članove budu pa
tinirane, za osobito zaslužne članove pozlaćene,a zafunkcio- 
nere srebrne.Ostali su članovi mišljenja da nema smisla 
klasificirati i dijeliti članove.

b) Eotose će izraditi Vlado Hoholač.
c) Insert iz pojedinih filmova za TV reklamnu emisiju 

nekoliko dana prije festivala montirati će drug Kobia.Nak
nadno još treba snimiti tridesetak metara filma o samom 
snimanju.

3.Načiniti propozicije za festival.Izvući propozicije 
na Gestetneru,ako se ne mogu tiskati posredstvom drugarice 
Smrček.Razaslati ih svim klubovima sa popratnim pismom.Oreš
čanin je zato da se propozicije izvuku na Gestetneru,a Dr. 
Durman,Smrček i Hripko misle da bi ipak bilo bolje štampati. 
Tiskati treba barem 2oo komada.

Propozicije će sastaviti drugovi Oreščanin i Kobia.
Oreščani® naglašava da nam drug Sudovic ne može 

mnogo pomoći i koristiti,osim sa idejama i savjetima,jer je 
previše zauzet.On je već dao svoj pismeni prijednog zadataka, 
koji se u cjelosti ne mogu realizirati zbog pomanjkanja mate
rijalnih sredstava. , , .

Da ne bi taj festival kao naš zatvoreni klupski 
bio presiromašan,odlučeno je da se proširi na sve klubove. 
A ako se pozivaju i drugi klubovi,onda ih treba pustiti u 
konkurenciju,ili eventualno "van konkurencije",ali u tom je 
slučaju pitanje da li će se uopće odazvati.

Upravni odbor odlučuje da to bude otvoreni fešti- 



val sa pravom konkurencije za sve filmove,te podjelem 
nagrada i priznanja. > . .

U organizacioni odbor ulazi čitav Upravni 
odbor,i tko god sa strane želi surađivati.

U žiri za izbor filmova izabiru se drugovi: 
Rudolf Sremec,0ktavijan Miletić,Zlatko Sudović,Dorđe 
Janjatović i ijerka Smrček.Sve članove žirija treba pis
mene obavijestiti i pozvati.

Dani žiriranja određuju.se za 3 , 4 i 5 /XII. 
1960.Festival će se održati na dane 18 , 19 i 20/XII. 
1960. u dvorani KINOTEKE.

Pošto je time dnevni red sjednice iscrpen,ista 
je završena u 20,3o sati,a slijedeća će se održati u 
srijedu 16.XII.1960.u 19 sati.

U Zagrebu,dne 11 .‘XI1.1960.
P R I S U T N .1 •
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